

像国王 一样生活

The Art of
Living Like A King

阿玛塔拉普拉 泳池别墅

Ammatara Pura
Pool Villas

对于住惯了现代度假酒店的客人来说，初到阿玛塔拉普拉泳池别墅，很可能被它的与众不同所惊艳。

这间仅设 18 间泳池套房的度假酒店位于苏梅岛拉迈海滩的一处宁静海滨，在热带棕榈树林的掩映下，由红砖、石块和木材等天然材料营造。它有着高耸的泰式屋顶，错落有致的泰式凉亭，精美的雕像、木雕花纹和金色浮雕让人目不暇接，甚至还有一座童话般的佛教寺庙，全部由泰国传统工艺打造。与其说是一座酒店，更像是一座泰国的宫殿。“像国王一样生活的艺术”，这就是阿玛塔拉普拉泳池别墅的魅力所在。客人带来极大便利。

For guests accustomed to modern resort hotels, their first visit to Ammatara Pura Pool Villas is likely to be a stunning revelation of its uniqueness.

Nestled on a tranquil stretch of Lamai Beach on Koh Samui, this intimate resort features only 18 pool villas, shaded by tropical palm groves and constructed from natural materials such as red bricks, stone, and wood. With towering Thai-style roofs, staggered Thai pavilions, exquisite statues, wooden carvings, and golden reliefs that dazzle the eye—even a fairytale-like Buddhist temple—every detail is meticulously crafted using traditional Thai craftsmanship. More than a hotel, it resembles a royal Thai palace. "The art of living like a king"—this is the essence of Ammatara Pura Pool Villas.

极致的泰式居所

The Ultimate Thai Retreat



泳池套房浴室

阿玛塔拉普拉泳池别墅的 18 间泳池套房尽享私密，俯瞰风景如画的拉迈海滩或郁郁葱葱的花园。每一间都以泰国北部的兰纳风格精心打造，配备质地精良的深色木质家具，将奢华设施与泰国传统美学完美融合，彰显皇室般的尊贵气派。精湛的泰国传统工艺无处不在，从手工雕刻的兰纳花纹，到浴室中的黄铜毛巾架——一只托起柔软毛巾的姿势优雅的手掌，让人不禁联想起佛像的艺术造型。

套房面积从 60 平方米到 160 平方米不等，充分诠释“宽敞即奢侈”的理念。2.13 米宽的特大双人床，独立更衣区与双洗手盆浴室进一步提升了居住的舒适度，更有私人凉亭畔的私人泳池、户外淋浴和按摩浴缸组成亲水三重奏，将度假感拉满。为满足长住需求，套房内配备了设施齐全的厨房，冰箱与洗衣机一应俱全，让宾客在享受度假的同时，也能体验如家般的自在。

18 间客房的体量使得入住的客人享受最高水平的个性化服务，这种服务因泰式传统款待的温暖而更加出色。



传统泰式屋顶

TIPS:

- 距苏梅国际机场 30 分钟车程
- 3500 RMB/ 间夜起
- 18 间别墅
- 128/75-76 Moo 3, Lamai Beach, Koh Samui, Thailand
- +66 61 664 9545
- www.ammatarapura.com

The 18 pool villas at Ammatara Pura offer unparalleled privacy, overlooking the picturesque Lamai Beach or lush gardens. Each villa is meticulously designed in the Northern Thai Lanna style, featuring high-quality dark wood furniture that perfectly blends luxurious amenities with traditional Thai aesthetics, exuding a royal grandeur. Traditional Thai craftsmanship is evident everywhere, from the hand-carved Lanna motifs to the brass towel racks in the bathroom, shaped like an elegantly poised palm cradling soft towels, a subtle nod to Buddhist artistry.

Ranging from 60 to 160 square meters, the villas fully embody the philosophy that "spaciousness is luxury". The 7ft extra-wide king-sized bed, separate dressing area, and twin bathroom sinks further elevate comfort, while the private pool and sala, outdoor shower, and Jacuzzi tub form a trifecta of aquatic indulgence, maximizing the vacation vibe. For extended stays, the villas are equipped with fully functional kitchens, complete with refrigerators and washing machines, allowing guests to enjoy home-like convenience amidst paradise.

With only 18 villas, guests can expect the highest level of personalized service, amplified by the warmth of traditional Thai hospitality.



前台



套房私人泳池



泳池套房卧室

纯正的泰式风味

The Authentic Thai Flavor



“像国王一样生活”是阿玛塔拉普拉泳池别墅的承诺，它延伸至美食的疆域，客人可以尽情享受正宗泰国特色美食、现代西式菜肴，以及多种清真、素食和纯素菜品，搭配精选优质葡萄酒和屡获殊荣的鸡尾酒。所有菜品均采用新鲜、本地采购且可持续的食材精心制作。

美好的一天从丰盛的早餐开始，从泰式经典到国际风味一应俱全。甜食爱好者不容错过巧克力芒果华夫饼或牛油果脆华夫饼，搭配梦幻蓝莓煎饼。鲜榨果汁，热带水果拼盘和浆果能量碗清爽可口。客人可以选择在私人泳池别墅中体验“漂浮早餐”，在晨光和清凉的泳池中享受专属的浪漫。

坐落在私人海滩旁的露天餐厅是一处格调优雅的宁静空间，伴随大海的美景和海浪的声音。客人品尝泰国经典菜肴，让冬阴功汤的美妙酸辣味将味觉唤醒。用餐结束前，用特色的 Kluay Buad Chee——新鲜香蕉浸温椰奶，或 Chow Koh——一种盛在嫩椰子中的椰子冰淇淋收尾，为难忘的用餐体验画上完美句号。

"living like a king" is the promise of Ammatara Pura Pool Villas, extending into the realm of gourmet dining. Guests can indulge in authentic Thai specialties, modern Western dishes, and a variety of Halal, vegetarian, and vegan options, all crafted using fresh, locally sourced, and sustainable ingredients, and paired with a selection of fine wines and award-winning cocktails.

A wonderful day begins with a sumptuous breakfast, featuring a range of Thai classics and international flavors. Sweet enthusiasts won't want to miss the Double Choco Mango or Sweet Avocado Smash Waffle, along with the Blueberry Dream Pancake. Freshly squeezed juices, tropical fruit platters, and Berry Boost smoothie bowl offer refreshing options. Guests can also opt for a "floating breakfast" in their private pool villa, enjoying a unique and romantic experience amidst the morning light.

The open-air restaurant, nestled beside the private beach, is an elegant and tranquil space, accompanied by the sights and sounds of the sea. Guests savor Thai classic dishes, awakening their taste buds with the perfect balance of sweet and sour flavors in Tom Yam Kung. To finish, indulge in a signature Kluay Buad Chee, fresh bananas in warm coconut milk, or Chow Koh, a creamy coconut ice cream served in a young coconut. These sweet treats perfectly conclude an unforgettable dining experience.

